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Vragen van de leden Brinkman en
De Boon (beiden PVV) aan de
ministers van Justitie, van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en voor Wonen,
Wijken en Integratie over het bericht
dat de minister voor Wonen, Wijken
en Integratie het kraken wil
verbieden. (Ingezonden 3 September
2009)

1
Bent u bekend met het bericht
«Minister Van der Laan wil kraken
((verbiedenn?1

ervoor heeft gezorgd dat
anarchistische en relzuchtige krakers
jarenlang vanuit dit kraakpand
Amsterdam kon terroriseren? Zo nee,
waarom niet?

1 Elsevier, 2 September 2009
http://www.elsevier.nl/web/Nieuws/
Politiek/244920/Minister-Van-der-Laan-
wil-kraken-verbieden.htm

Is dit bericht waar? Zo ja, deelt u de
mening dat indien een pand wordt
gekraakt, het niet aan de
burgemeester mag zijn of een
dergelijk kraakverbod geldt of niet,
maar dat een dergelijk kraakverbod
voor elke gemeente in Nederland
gewoon zou moeten gelden? Zo nee,
hoe rijmt u een dergelijke regeling
met onze staatsrechtelijke inrichting
als eenheidsstaat?

3
Bent u op de hoogte van de actieve
rol die de minister voor Wonen,
Wijken en Integratie heeft gespeeld
en uiteindelijk geleid heeft tot de
totstandkoming van het grootste
kraakpand in Amsterdam, genaamd
Vrankrijk. Vindt u het ook zo hypocriet
dat juist de minister voor Wonen,
Wijken en Integratie nu roept om een
kraakverbod, terwijl hij in persoon
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